
1.A l’interior del 

verb 

2.A final del verb 



 S’escriurà  a / e  segons la vocal tònica que 
trobarem a la 3a persona de singular del 
present d’indicatiu. 

 

          Saltaré      ell/a  salta 

          Perdria      ell/a  perd 

        Aix_càvem   ell/a  aix_ca 

          Fr_guem    ell/a  fr_ga 

          Tr_ncada    ell/a  tr_nca 

  T_ncar       ell/a  t_nca 

          



CAS ESPECIAL: 

Jeure / jaure 

Treure / traure 

Néixer / nàixer 

 

La vocal tònica de la 3a persona pot ser  a / e 

  

Jeure:  ell/a   jeu  /   jau 

Treure: ell/a   treu /  trau 

Néixer: ell/a   neix  / naix 

 

CAL SABER: que totes les vocals neutres     

            s’escriuen en  a 
 

          jaiem     traieu  naixem 

          jauran     trauries naixia 

          jagut             tragueren naixéssiu 



Quan és l’última lletra neutra és una  a. 
       mira      agafa    trauria    pensava  
    

             EXCEPTE  
               corre   vine  obre  omple 

 

      infinitius de la 2a conjugació acabats en  - re 

                  beure     viure    perdre   creure    seure 

             

Quan és la penúltima neutra és una  e. 
         mires   agafaries    trauríem    pensàveu 

 


